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BYDELSDIREKTØRENS DRIFTSORIENTERING  
 
HENSIKT 
Bydelsdirektøren utarbeider en driftsrapport til hvert BU-møte. Denne rapporten erstatter ingen 
saker, men vil være et supplement om temaer det arbeides med i bydelens mange funksjoner. 
Driftsorienteringen vil ikke bli forelagt de forskjellige utvalgene da driftsrapporten vil bli 
oppdatert med ny og relevant informasjon helt opp til utsendelse av BU-papirene, normalt 1 uke 
før BU-møte.  
 
ORGANISASJON – GENERELT 

• Det var dugnad på Hovseter 10. mai koordinert av Enhet for forebygging barn og unge. 
Det er dialog med Friluftsetaten og Boligbygg for å få ryddet skikkelig opp bak 
Hovseterveien 88, og med etablering av en fast vedlikeholdsavtale. 

• Utvalget for universell utforming hadde sitt første møte 3. mai. Utvalget diskuterte 
utfordringer og problemområder i Bydel Vestre Aker, og det ble bestemt å kartlegge 
tilgjengeligheten til blant annet dagligvareforretninger, til offentlig kommunikasjon, til 
HC-plasser og til offentlige bygninger i bydelen. Utvalget har som mål å ha et utkast til 
plan ferdig i løpet av høsten. Leder i utvalget er leder i Rådet for funksjonshemmede, 
sekretær i utvalget er enhetsleder for boliger, dagsentra og psykisk helse. 

 
OPPFØLGING BYDELSDIREKTØRENS DRIFTSORIENTERING – SVAR PÅ 
SPØRSMÅL 
 
Spørsmål som fremkommer på bakgrunn av bydelsdirektørens driftorientering vil i utgangspunktet 
bli besvart under dette punktet. Følgende problemstillinger fremkom i AU-møte 12. mai. 
 
Spørsmål: Oppgradering av torg og møteplasser – benker til bydelen. Hva er status på utplassering 
av benker ? 
Svar: Eiendoms- og byfornyelsesetaten skulle sette ut benker i løpet av våren. Alle bydelene i 
Oslo fikk 5 benker hver og det Eiendoms- og byfornyelsesetaten som står for utplasseringen som 
vil skje i løpet av mai måned. 
 
Spørsmål: Hvorfor er ikke snødeponiet i Sørkedalsveien sikret ? 
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Svar: Administrasjonen har bedt om at snødeponiet skulle sikres. I skrivende stund er 
Samferdselsetaten på befaring sammen med ISS og Forsvarsbygg. Administrasjonen vil følge opp 
saken. 
 
OSLO KOMMUNE – SENTRALT – SAMARBEID MELLOM BYDELER 

• Bydel Vestre Aker var invitert 22/4, som en av 3 foredragsholdere, til å fortelle om 
bydelens systematiske arbeid ift overordnet styring av bydelen. Dette var et sentralt 
seminar knyttet til utvikling av ”god virksomhetsstyring” i Oslo kommune.  

• Det arbeides aktivt sammen med Diakonhjemmet sykehus for å sikre at bydelen på et 
tidligere tidspunkt enn i dag får god informasjon knyttet til innbyggere som er i behov av 
tjenester fra bydelen når de skrives ut. Diakonhjemmet har satt i gang flere tiltak som 
forventes å gi raske resultater. Informasjonen er  meget viktig for at bydelens forskjellige 
tjenester skal kunne gi gode adekvate tilbud ved hjemkomst fra sykehuset. Saken følges 
opp med foiler i BU-møte 20. mai. 

 
Enhet for Økonomi (inkl IKT & felles drift og vedlikehold) 

• Bydelens regnskapsresultat pr. 30.04.2010 er i tråd med budsjettforutsetningene hvilket 
betyr i balanse. Regnskapsresultat pr. 30.04.2010 vises i BU-møte. 

 
Enhet for Sosial/NAV 

• Reduksjon i tilskuddet fra Arbeids- og velferdsdirektoratet til Kvalifiseringsprogrammet i 
Oslo kommune. 
Bydel Vestre Aker vil i 2010 motta 3.69 mill i tilskudd fra staten for å finansiere de 
kommunale merkostnadene ved å drive et lovpålagt kvalifiseringsprogram for personer 
med nedsatt arbeids- og inntektsevne. I 2009 var tilskuddet på 4,2 mill. Deltagerne mottar 
2G som inntekt når de deltar i programmet som er forankret i §29-41 i sosiale tjenester i 
arbeids- og velferdforvaltningen. Det er forventet at 2G vil øke i mai i forbindelse med 
pris- og lønnsvekst. Dette innebærer at bydelene i Oslo må tilpasse aktiviteten til de 
økonomiske rammene. For Vestre Aker innebærer dette at vi reduserer antall deltagere fra 
59 (desember 2009) til 34 deltagere i programmet pr. desember 2010. Pr. mars 2010 er det 
39 registrerte deltagere. 
Som en konsekvens av dette vil måltallet satt for sosialtjenesten for 2010 endres. Måltallet 
for antall klienter pr. mnd var satt til 160, som nå vil bli oppjustert til 182 klienter. 
Måltallet for antall klienter i kvalifiseringsprogrammet var satt til 60 deltagere, det vil nå 
bli justert til 38 deltagere i 2010. 
 

Enhet for samfunn og helse 
• Utbyggingen i Holmenkollen og endringene i Holmenkollbanen krever mange 

dispensasjoner fra Forskrift om begrensning av støy. Det blir også gitt dispensasjoner når 
veier skal bygges ut og når husbygging krever at det skjer sprengningsarbeider og annen 
støyende virksomhet på tomter. Dispensasjonene blir lagt ut på bydelens nettsider. Naboer 
skal ha beskjed fra firmaet som har fått dispensasjonen når det skal foregå støyende 
arbeider og på hvilket tidspunkt av døgnet arbeidet skal foregå. Mellom klokken 23.00 og 
01.00 skal det være stille. 

• Russefeiringen på Tryvann har ført til en storm av klager i år. I fjor gikk feiringen bedre, 
det kom få klager. Bydelsoverlegen deltar på et møte for å gjennomgå årets arrangement 
og vil forsøke å bidra til at neste års feiringer fører til mindre bråk for beboere i 
Holmenkollen. 
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• Helse- og miljøkonsulenten er opptatt med Miljøsertifisering av barnehager. Hun 
sertifiserer i andre bydeler, mens en helse- og miljøkonsulent fra en annen bydel 
sertifiserer hos oss.  

• Som i tidligere år vil det også i år bli arrangert en influensavaksinedag i Sørkedalsveien 
148. 

• Bydelsoverlegen oppfordrer at alle som anbefales vaksine vaksinerer seg. Bydelens 
legekontorer vil som tidligere vaksinere egne pasienter. 
 

Enhet for barnehager 
• Oslo Kommune ber bydelene iverksette tiltak for å rekruttere flere lærlinger.  

Barnehageenheten har så langt gjort avtale med 3 lærlinger i barne- og ungdomsfaget med 
oppstart i aug., og det jobbes aktivt med å rekruttere flere. Fra før har vi en lærling 

• Det er gjennomført 2 kurs i omdømmebygging/rekruttering for styrere i private og 
kommunale barnehager, som et ledd i å beholde / rekruttere pedagogiske ledere til 
barnehagene. 

• Det er tatt opp 3 nye studenter i Abf 5, arbeidsplassbasert førskolelærerutdanning,  bydelen 
har fra før 6 studenter under utdanning. 

• Videre kommunal drift av Solkroken er pr.d.d ikke avklart. Bydelen har gjort det klart for 
dagens eiere at Bydelen ønsker å leie videre.  Vi er kjent med at Røa Kvinne og familielag 
har lagt eiendommen ut for salg. Oslo kommune har forkjøpsrett til huset.  

• I forbindelse med prosjektet ”Med fokus på nærværsfaktorer og korttidsfravær” i 
barnehagene har det i april/mai blitt gjennomført samlinger, for hhv tillitsvalgte og 
pedagogiske ledere. Det er positive tilbakemeldinger på seminarene og prosjektet.  

• De er gjennomført samarbeidsmøte mellom barnehagene, private og kommunale, og 
helsestasjonen. Temaet for møtet var evaluering av samarbeidet og ”kosthold i 
barnehagen” 

 
Enhet for barnevern 

• Enhetsleder for Barnevern deltok i april på 3 dagers kongress i Stavanger. Norsk 
barnevernlederorganisasjon ( NOBO) ble stiftet første dagen. Deretter fulgte 2 
kongressdager hvor stedfortreder i enheten også deltok. Tema: Nye trender – barns 
utvikling. 

o Foredragsholderne hadde blant annet disse tema: 
o Det biologiske perspektivet 
o Samarbeid og relasjonsbygging barnevern/psykiatri 
o Samordning for utsatte barn 
o How do we identify “ good enough” care-giving? 
o Hva gjør vold med barn 
o Helsekonsekvenser ved fattigdom i oppveksten 
o Beviskrav i § 4-21 

• Enhet for Barnevern har nå en positiv utvikling i fht sykefravær hos ansatte. Sykefraværet 
var i 2009 høyt. Fraværsprosenten ligger per 01.04.10 på 3.27 % mot 11.75 % i fjor på 
samme tid. Enheten har fokus på arbeidet med å få ned sykefravær. 

• Enheten fikk gode søkere på nyopprettet stilling, ledig stilling etter ansatt som slutter etter 
mange år og på et svangerskapsvikariat. Følgende er ansatt: Marianne Westerheim startet 
01.05. – Frank Vindsetmo starter 21.06.10 og Lena Kristoffersen starter 01.07.10 
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Ressursenhet for Barn og Unge 
• Daglig drift preges nå av gjennomføring av ansvarsgrupper og tverrfaglige møter i 

forbindelse med skolestart. Her er alle faggruppene involvert. Det er ca 40 barn som 
begynner på skolen med vedtak om spesialpedagogisk hjelp. 2004 kullet er stort! 

• Ressursenheten er i ferd med å avslutte arbeidet med fordeling av pedagoger som skal 
arbeide direkte med barn i henhold til spesialpedagogisk hjelp ute i bydelens barnehager til 
høsten. 

• Ca 50 søkere til fysioterapistillingen som har vært utlyst. Det er mange kvalifiserte søkere. 
Det vil bli vektlagt erfaring og videre/etterutdanning innen barnefysioterapi. 
Intervjurunden er godt i gang.  

• Gerica skal nå taes i bruk som verktøy i kommunikasjon mellom ansatte i bydel og ansatte 
ved Hjelpeteknisk enhet. Dette skal bidra til at rutiner for samarbeidet her bedres med 
hensyn til formidling av hjelpemidler. 

• Enheten, ved leder, er medansvarlig i arbeidet med å lage bydelens handlingsplan for 
mennesker med funksjonsnedsetteleser. Dette er arbeidet er i oppstartsfasen. Planen skal 
være forankret i hovedelementene; rehabilitering og habilitering, arbeid, bolig, individuell 
plan og transport. 

 
Enhet for hjemmetjenester 

• Det er høy aktivitet i hjemmesykepleiedistriktene med økt andel brukere og vedtakstid. 
Praktisk bistand er stabil når det gjelder brukere og vedtakstid. 

• Det er ventet to nye brukere inn i omsorgsboligene i Pilotveien 6 i løpet av kort tid.  
• Det er planlagt førstehjelpskurs i hjemmetjenesten  i regi av bedriftshelsetjenesten i juni 

2010.  
• Prosjektgruppen som arbeider med omstilling i hjemmetjenesten møtes hver onsdag og har 

bra fremdrift på prosjektet. Neste styringsgruppemøte er 15.06.2010. Prosjektgruppen vil 
legge frem forslag til organisering av Enhet for hjemmetjenester på neste møte med 
styringsgruppen. 

• Det ble foretatt tidskartlegging i hjemmetjenesten i to uker i mars. Vi venter på 
tilbakemelding fra EST som utførte dette i flere bydeler samtidig. 

• Det arbeides med plan for å lukke avvik fra Helsetilsynet på systemrevisjon utført i Røa . 
Det ble påvist avvik på legemiddelhåndtering, rutiner for dokumentasjon og medisinsk 
oppfølging . Det skal gis tilbakemelding innen 1.06.2010. 

• Det arbeides med tilbakemelding på kvalitetsrevisjon utført av Hev i hjemmetjenesten 
2009. Det skal gis tilbakemelding innen 30.06.2010. 

• Samarbeidsprosjekt om dokumentasjon i hjemmetjenesten med Diakonhjemmets høgskole 
er avsluttet. 5 sykepleiere i hjemmetjenesten deltok. Det vil bli utarbeidet en rapport fra 
prosjektet. 

 
Enhet for Forebygging og Rehabilitering 

• Enheten omfatter fysioterapi, ergoterapi, innsatsteam, dagrehabilitering, seniorveileder 
(tidl. Eldrekonsulent), Røa eldresenter, og tilknyttet Vinderen seniorsenter.   

• Ny seniorveileder begynner 1. september.  
• Dagrehabiliteringen har mye å gjøre og har økt antall daglig besøk. Teamet fungerer godt.  
• Eldrerådet hadde sitt møte i Pilotveien 10. mai, som ble kombinert med omvisning og 

informasjon knyttet til tjenestene i Pilotveien. 
• Det er gjennomført møter med brukerrådene ved Røa eldresenter og Vinderen seniorsenter 

angående transportordning. Sak fremlegges for BU i  juni. 
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• Det ganske stort press på ergoterapitjenesten. Årsaken er et relativt stort antall med 
alvorlige diagnoser. Enheten ser på mulig omfordeling for å unngå lang ventetid. 

• Hjemmesykepleien, bestiller og Enhet for forebygging og rehabilitering har startet et 
samarbeid for å utvikle mer samordnet satsning på ernæring. Faglig utgangspunkt er de 
nasjonale faglig retningslinjer for forebygging og behandling av underernæring. 

 
Enhet for Boliger, Dagsentra og Psykisk Helsevern 

• Renovering av kjøkkenet på Hovstua er avsluttet. Lions Club Oslo – Røa, har bidratt med 
kr.10.000 til kjøkkenet. 

• Bystyret har vedtatt at hver bydel i Oslo skal utarbeide egen handlingsplan for mennesker 
med nedsatt funksjonsevne. Aktuelle enhetsledere i bydelen har vært samlet for å 
gjennomgå prosessen i utarbeidelsen av en slik plan. Rådet for funksjonshemmede vil også 
bli involvert i arbeidet. Viktige elementer i planen vil være: rehabilitering og habilitering, 
universell utforming, boliger, transport, arbeid og sysselsetting, individuell plan, 
brukermedvirkning og frivillighet. Planen forventes ferdig i løpet av høsten. 

• Det er stort behov for bemannende boliger til psykisk syke og det er en tett dialog med  
spesialisthelsetjenesten ift å finne gode og langsiktige løsninger. Samarbeidet med 
spesialisthelsetjenesten bidrar til systematisk oppfølging som gir større forutsigbarhet for 
begge nivåer 

 
Enhet for Helsestasjon og Skolehelsetjeneste 

• Helsestasjonen hadde sitt årlige vårmøte med barnehagene i bydelen i april mnd. Både 
kommunale og private barnehager deltok. Det er stor enighet i at dette samarbeidet er 
nyttig for alle. På høstens møte vil en revidert samarbeidsavtale drøftes, der også 
ressursenhet for barn og unge vil være inkludert. 

• Helsestasjonen har fått økt pågang av 4 års konsultasjoner siste mnd. 155 4-åringer har 
gjennomført språkkartlegging og helsesjekk i første kvartal. 33 møtte ikke til avtalen 
hvilket medfører en utfordring ift en effektiv tjeneste. Etterslepet fra 2009 blir innhentet i 
løpet av mai og juni.  

• Det må bemerkes at det nye kommunale dataverktøyet sinker oss i vårt daglige arbeid på 
grunn av unødvendig lang responstid etc. Det arbeides systematisk med å finne årsakene til 
den sene responstiden, men dette tar, etter vår mening, altfor lang tid.  

• Tverrfaglig kompetansegruppe i selvmordsforebyggende arbeid for barn og unge hadde sitt 
første møte onsdag 12.mai. Gruppen består av deltakere fra skolehelsetjenesten, skolelege, 
enhet for barnevern, bydelsoverlegen og ressursenhet for barn og unge. Politiet og PPT vil 
bli invitert til å delta. Gruppen vil blant annet være en pådriver i kompetansebygging, 
tverrfaglig samarbeid og informasjon. 

• Tverrfaglig kompetansegruppe i arbeidet med spiseforstyrrelser hadde også sitt første møte 
12.mai. Gruppen består av deltakere fra helsestasjons- og skolehelsetjenesten, skolelegen, 
og tannhelsetjenesten. En ernæringsfysiolog vil bli knyttet til gruppen. Dette er også en 
gruppe som vil være pådriver i tverrfaglig samarbeid, kompetansebygging og informasjon. 
Skolehelsesøstrene som deltar har alle tatt ett års deltids videreutdanning i temaet ”kropp 
& selvfølelse”  
 

Enhet for Forebygging Barn og Unge 
• Enheten planlegger tur til Spiterstulen med klatring på Galdhøpiggen til sommeren med 16 

ungdommer. Turen arrangeres i samarbeid med politiet. 
• Uteteamet har hatt en sosionomstudent i praksis. 
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• Uteteamet og andre i enheten har deltatt på gatenærkonferansen, som er landets største 
innen utekontaktarbeid/oppsøkende arbeid. 

• Uteteamet har deltatt på Landsforeningen for utekontakters årsmøte. 
• Klubben og Uteteamet har startet opp et nytt gatemeglingskurs for ungdommer 15-18 år. 8 

ungdommer er med i gruppa. 
• Hovseterdagen: Klubben jobber mye med å utvikle Hovseter Musikkfest til 

Hovseterdagen, og har fått med seg Uteteamet og Hovstua. Ideen er å lage en dag som skal 
være morsom og hyggelig for hele lokalsamfunnet og  som kan bidra positivt til Hovseters 
omdømme i bydelen. Idrettslag, skoler og andre er invitert til å bidra med underholdning 
og leker, samtidig som de kan benytte anledningen til å spre informasjon om seg selv.  

• Sommerklubb: I år som i fjor blir det sommerklubb, i ukene 25 og 33. Det blir blant annet 
tur til Tusenfryd og Frognerbadet. Aldersgrense fom 4. klasse (begynne i 5. til høsten). 

• Bordtennis: Ungdommene har fått penger fra ungdomsrådet til nytt bordtennisbord. Det er 
nå levert og ungdommene har selv montert det. 20. mai får vi besøk av en proff 
bordtennisspiller for å vise noen triks og bygge opp under bordtennisinteressen. 

• Biljard: Vi hadde med et lag (tre ungdommer) i Norsk ungdomsmesterskap i biljard i april, 
og kom på 4. plass. Nytt biljardbord i konkurransekvalitet er innkjøpt, med ambisjoner om 
å holde på, og utvikle den store biljardinteressen på klubben. 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
BU tok Bydelsdirektørens driftsredegjørelse til orientering. 

 
 
 
 
 
Vidar Haukeland  
Bydelsdirektør 
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